
   

  
Vragen aan het college over het verwijderen van de 
skate- en stuntfietsbaan bij de Weusthagsporthal  

Hengelo 29 april 2009 

 

Inleiding 
Op vrijdag 24 april is plotseling de skate- en stuntfietsvoorziening naast de sporthal 
Weusthag verwijderd.  Deze baan werd intensief gebruikt door verschillende jongeren in de 
Hengelose Es en trok ook veel skaters en stuntfietsers van buiten de wijk. Ze gold als een 
van de beste zogenaamde ‘spine ramp’ banen in Nederland.Deze baan is 8 jaar geleden 
door vrijwilligers van de Werkgroep Skatevoorzieningen Hengelo gemaakt met geld van de 
gemeente en geldt als uniek in Nederland. 

Leden van deze werkgroep waren met de gemeente Hengelo in gesprek over noodzakelijke 
reparatie van de baan. Men was bereid tegen materiaalkosten, naar schatting minder dan 
5.000 euro deze reparaties zelf uit te voeren. Een dag voor de verwijdering van de 
skatebaan werden leden van de werkgroep over de verwijdering door de gemeente 
geïnformeerd.  

Navraag bij de gemeente leverde op dat als reden voor de verwijdering werd 
opgegeven dat de baan niet voldeed aan de veiligheidseisen Ook was de plek 
bekend als plaats waar drugs gedeald werden. 

 

 “Hangjongeren” winnen landelijke prijs opfleuren h angplek bij skatebaan. 1 

Hengelose jongeren in Hengelose Es zijn begin april in de prijzen gevallen bij de landelijke 
wedstrijd 'Hang Around'. Dit is een wedstrijd voor hangjongeren die de strijd willen aangaan 
met hun negatieve imago.  Twintig jonge Hengeloërs hebben hun ‘hangplek’, de skatebaan 
bij Sporthal Weusthag, omgetoverd tot een mooiere plek door middel van kleurige 
muurtekeningen rond de skatebaan. Op 11 april werd die in bijzijn van wethouder Oude Alink 
geopend. 

Vragen aan het college van B en W : 

1. Is het college op de hoogte van het verwijderen van deze belangrijke skatebaan uit 
de Hengelose Es? 

2. Is het college van mening dat het een onbegrijpe lijke zaak is, zeker ook voor deze 
jongeren, dat binnen een paar weken er een feesteli jke bijeenkomst rond de skatebaan 
is, en deze vervolgens wordt afgebroken? 

3. Kan het college aangeven op welke wijze de jonge ren, de mensen van de Werkgroep 
Skatevoorzieningen Hengelo, de makers van de skateb aan betrokken zijn bij het 
bekijken van de mogelijkheden om de vermeende veili gheidsproblemen en overlast op 
te lossen? Indien dit niet is gebeurd, had dat dan niet gemoeten? 

                                                 
1 Uit Hengelo’s weekblad 10 apil 2009 



4. Waarom is er door de gemeente niet voor reparati e van de baan gekozen? En is het 
college bereid om aan te tonen dat afbraak van de b aan onvermijdelijk was? 

5. Is het college met ons van mening dat hier versc hillende groepen jongeren van hun 
opgeknapte speel- (en of hangplek) zijn beroofd? 

6. Is het college het met ons eens dat zo snel moge lijk een nieuwe skatebaan zal 
moeten worden gemaakt/geplaatst? Zo ja, kan het col lege aangeven op welke termijn 
dit plaatsvindt? 

en tenslotte: 

7. Is het college met ons van mening dat het eventu ele dealen van drugs niet 
aangepakt wordt door een speelplek te verwijderen? Als er bij de ingang van het 
stadhuis gedeald word nemen we aan dat de gemeente het stadhuis niet zal afbreken? 

 
Vincent Mulder 
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